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Sz.P.
Marek Szczepański
Starosta Chojnicki

za pośrednictwem
Robert Skórczewski
Przewodniczący Rady Powiatu Chojnickiego

ZAPYTANIE/INTERPELACJA

Szanowny Panie Starosto,

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji dotyczących organizacji konkursu na kartkę
świąteczną, który został ogłoszony przez Powiat Chojnicki (informacja na stronie internetowej
starostwa z dnia 16.10.2024 r). Zgodnie z ogłoszeniem, kartka ta ma zostać przesłana do mieszkańców
powiatu, co wiąże się z pewnymi kosztami oraz kwestiami organizacyjnymi. W związku z tym
chciałbym zadać kilka pytań dotyczących szczegółów realizacji tego przedsięwzięcia:

1. Koszty związane z projektem:
- Jakię są przewidywane koszty realizacji tego projektu, w tym koszty związane z drukiem, wysyłką,

a także ewentualnymi nagrodami dla laureatów konkursu?
- Czy Powiat Chojnicki przewiduje zewnętrzne finansowanie tego działania, np. ze środków

sponsorów, czy całość kosztów zostanie pokryta z budżetu powiatu?

2, Wybór firmy realizującej druk i wysyłkę:
- Czy Powiat Chojnicki wybrał już firmę, która zajmie się drukiem kartek świątecznych oraz ich

dystrybucją? Jeśli tak, to jaka firma została wybrana i na jakiej podstawie (przetarg, zamówienie
publiczne, etc.)?

- Jakie są szacowane koszty druku i wysyłki kartek?

3. Metoda dostarczenia kartek:
- Jaką metodą kartki zostaną dostarczone do mieszkańców powiatu? Czy będzie to wysyłka pocztowa,

elektroniczna, czy może rozważana jest inna forma dystrybucji?
- Jeśli planowana jest wysyłka pocztowa, jaka liczba kartek zostanie wysłanai jaki będzie szacunkowy

koszt wysyłki?

4, Cele i przewidywane korzyści:
- Jakie cele powiat zakłada, organizując konkurs na kartkę świąteczną i wysyłając ją do mieszkańców?



- Czy przewiduje się, że taka inicjatywa przyczyni się do promocji powiatu lub wzmocnienia więzi z
mieszkańcami?

Będę wdzięczny za wszelkie szczegóły dotyczące organizacji tego przedsięwzięcia, w tym informacje
o ewentualnych dodatkowych działaniach promocyjnych, które powiat planuje w związku z tym
projektem.
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